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JUDEȚUL HUNEDOARA

MUNICIPIUL HUNEDOARA

SECRETAR GENERAL

CONSILIUL LOCAL

PROCES VERBAL

încheiat cu ocazia şedinţei ORDINARE

a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data de 29.07.2022

Conducerea  şedinţei  este  exercitată  de  către  doamna Mihaela  Predică  care  a  fost  aleasă
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 220/2022, adoptată prin
vot deschis cu majoritate simplă. 

Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 3 luni.
Ședinţa ordinară se desfășoară cu participarea fizică a consilierilor locali, a Președintelui de

ședință, a viceprimarului Municipiului Hunedoara și a domnului Secretar General în Sala de Conferinţe din
incinta clădirii Sitului Industrial „SSA Hunedoara” situată în municipiul Hunedoara, str. Furnalelor, nr. 2B.

Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”.

Dna Mihaela Predică:

„Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al
Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până în acest
moment un număr de  17 consilieri.  În  urma apelului  nominal făcut, lipsesc nemotivat  domnii consilieri
Gherman  Petre-Lucian  și  Vâlceanu  Constantin,  iar  motivat  domnii  consilieri  Vasile  Marian  și  Ionescu
Claudiu-Ștefan.

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept domnulviceprimar Cătălin Florin Olar

şi domnul Secretar General Militon Dănuț Laslău.
 Ca invitaţi  participă  directori,  şefi  de birouri  şi  servicii  din cadrul  primăriei  Municipiului

Hunedoara.
Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 1035/2022, iar proiectul ordinii de zi este

menționat în anexa la aceasta.”

Dnul secretar general Militon Dănuț Laslău  :

„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii până la data prezentei şedinţe
cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în ședința Consiliului Local desfășurată în data de 30.06.2022,
06.07.2022, 08.07.2022 și 26.07.2022.

Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 26.07.2022,a fost semnat de către Secretarul
General, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune aprobării Consiliului Local.

Dna Mihaela Predică:

„Procesul verbal se aprobă în unanimitate.
Dau cuvântul domnului viceprimar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.”

Dnulviceprimar Cătălin Florin Olar:

”Propun completarea ordinii de zi prin introducerea după  punctul 25 a următoarelor proiecte de
hotărâri:

1. Proiect de hotărâre nr. 322/11.07.2022privind aprobarea volumului de masă lemnoasă care
se recoltează la nivelul anului 2022, a modului de valorificare şi a priorităţilor privind valorificarea masei
lemnoase provenite din fondul forestier proprietatea publică a municipiului Hunedoara .

2.Proiect de hotărâre  nr.328/13.07.2022 privind aprobarea Regulamentului de organizare și
funcționare a serviciului  social ,, Serviciul de îngrijire și asistență la domiciliu”.

3.Proiect de hotărâre nr. 354/25.07.2022 privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică
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a terenului în suprafață de 13.537 mp situat în loc. Peştişu Mare, judeţul Hunedoara, înscris în CF nr. 71252 
Hunedoara, nr. cadastral 71252, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara şi în administrarea 
societăţii Parc Industrial S.R.L. Hunedoara.

Dna Mihaela Predică:

„Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate.

Ordinea de zi modificată se varenumerota în mod corespunzător.

Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri care se află în
conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea nr.161/2003, cu modificările şi
completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de

la emiterea sau participarea ori adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la

încheierea actului  juridic  respectiv,  care ar putea produce un folos  material  , astfel  cum rezultă  din
situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare.

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din Ordonanța de
Urgență  a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare,
„(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile
 prevăzute la alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul personal
pe care îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod obligatoriu în procesul-
verbal al şedinţei”.

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la începutul şedinţei,
consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului, la care
aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la adoptarea acestei hotărâri.

Vă  aducem  la  cunoştinţă  faptul  că  hotărârile  adoptate  de  Consiliul  local  cu  încălcarea
dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ,
cu modificările și completările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr. 176/2010, cu
modificările şi completările ulterioare.

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de Urgență a
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, şi legislaţia în
materie  privind  conflictul  de  interese  constituie  abatere  disciplinară  şi  se  sancţionează  cu  diminuarea
indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni.

A  intrat  în  sală  domnul  consilier  local  Petre-Lucian  Gherman.  Astfel,  numărul
consilierilor locali prezenți este de 18.

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de hotărâre aflate
pe ordinea de zi?

Nu sunt anunțate situații de conflicte de interese/incompatibilități.

Pentru ședința de astăzi  propun ca modalitate de vot, votul  deschis prin ridicarea mâinii.
Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.”

La punctul 1  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre nr.  341/19.07.2022  privind  conferirea  titlului  de  “CETĂŢEAN DE ONOARE”  al  municipiului
Hunedoara, domnului Ioan BOGDAN.

A ieșit din sală domnul consilier local Florin Bolosin. Astfel, numărul consilierilor locali
prezenți este de 17.

Se dă cuvântul domnului viceprimar care prezintă Referatul de aprobare în locul inițiatorului,
domnul consilier Claudiu-Ștefan Ionescu.

2



Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

„Pentru că  proiectul  acesta a fost  inițiat  de domnul  consilier  Ionescu și  dânsul  este puțin
bolnăvior, voi citi eu prezentarea, referatul de aprobare. 

  Domnul Ioan Bogdan s-a născut la data de 26 ianuarie 1956, în Arad. A început fotbalul la
UTA şi fiindcă locuia în comuna Vladimirescu, parcurgea pe jos o distanţă mare pentru a se antrena. A ajuns
la Corvinul Hunedoara în 1978, după ce a trecut și pe la Aurul Brad și a făcut parte din lotul echipei până în
1985, când s-a întors la UTA; pentru toate aceste formații jucând pe postul de fundaș stânga. 

A fost titular în marea echipă a Corvinului, alături de Gabor, Dumitrache, Andone, Klein,
Rednic, Mateuţ,  Văetuş,  Lucescu Nicșa, echipa mare. A strâns 181 de partide în prima ligă,  toate pentru
Corvinul, reuşind un singur gol, într-un meci cu Farul Constanţa. 

A evoluat în Cupa UEFA, în sezonul 1982-1983, cu Corvinul (1-1 şi 3-0 cu Grazer AK, 4-4
şi 0-4 cu FK Sarajevo), iar evoluțiile sale constant bune l-au adus și în atenția echipei naționale a României.
De asemenea, a făcut parte și din echipa olimpică a României, cu alte trei ocazii, fiind coleg, printre alții, cu
Marius Lăcătuş, Gabriel Balint, Ştefan Iovan, Adrian Bumbescu, Paul Cazan şi Gigi Mulţescu. 

După  meciul  România  –  Cipru  (jucat  la  Hunedoara),  scor  3-1,  de  la  1  mai  1982,  din
preliminariile Campionatului European din 1984, în care Ioan Bogdan a fost titular, presa sportivă a vremii l-a
numit „Şenilă”. De altfel, în 1982, pe baza notelor primite din partea ziarului „Sportul”, a fost desemnat cel
mai bun fundaş stânga din țară, fiind inclus în echipa ideală a Diviziei A în acel sezon. 

După ce și-a încheiat cariera de fotbalist, Ioan Bogdan a antrenat, scurt timp, la nivel de
copii și juniori, Strungul Arad și Progresul Pecica, apoi a făcut parte din corpul observatorilor pentru ligile a
doua și a treia, în județul Arad, iar din anul 2015 este observator LPF pentru Liga I.

Cam aceasta ar fi prezentarea. Mulțumesc.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia Juridică.

În continuare, se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dna Mihaela Predică:

”Poftiți, domnule Mărginean.”

Dnul Alexandru Mărginean:

”Îmi pare rău că nu îl cunosc pe domnul acesta. Poate că ceilalți colegi îl cunosc. Eu nu le am
așa cu sportul. Nu cred că este o oportunitate acum. Ați enumerat o grămadă de fotbaliști. Îi făceam pe toți in
corpore, cetățeni de onoare.”

Dnul Ioan Neamțiu:

”Păi sunt.”

Dnul Alexandru Mărginean:

”Dar nu toți dintre cei menționați.”

Dnul Andrei Fetica:

”Majoritatea dintre cei menționați.”

Dnul Alexandru Mărginean:

”Nu sunt nici împotrivă, nici pentru și pentru asta mă voi abține.”

Dna Mihaela Predică:

”Poftiți domnuleNeamțiu.”
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Dnul Ioan Neamțiu:

”Îmi pare rău de colegul Mărginean că nu-l cunoaște. Pe Nicșa îl cunoști?”

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

”Haideți nu faceți polemică, vă rog. Aveți cuvântul, dar vă rog să nu faceți polemică între
dumneavoastră.”

Dnul Ioan Neamțiu:

”Uite-l acolo, lângă noi. Domnul Bogdan este o valoare pentru fotbalul românesc, având în
vedere că nu era înzestrat cu un fizic deosebit, așa ca mine, având în vedere că era și rebel, tot ca mine, cu
trup și suflet a jucat pentru Corvinul. Noi care am crescut pe stadion acesta, îi știm, îi cunoaștem. Eu zic că
merită din plin. Unde sunt de acord cu prietenul Mărgineanu, este da, întreaga echipă de atunci merita să fie
în cadrul acesta declarați ca cetățeni de onoare ai Municipiului Hunedoara. Eu sunt cu două voturi ”pentru”.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 296/2022 se aprobă cu 14 voturi ”pentru”(Borca-Lucan Laura-Valentina,

Butuc Ioan, Cristea Maria, Ilea Sorin, Muntean Petru, Olar Cătălin-Florin, Palcău Ciprian-Ștefan,

Popa Mircea-Marcel, Neamțiu Ioan, Predică  Mihaela-Alina, Sevastru Bujor-Virgil,  Voinia Claudiu-

Sorin,  Fetica  Andrei-Ionuț,  Gherman  Petre-Lucian)și  3  voturi  ”abținere”(Mărginean  Alexandru,

Costa Diana-Claudia, Popa Sebastian-Alexandru).

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Având în vedere că domnul Bogdan nu poate fi prezent, din câte am înțeles l-a împuternicit
pe domnul Nicșa, pe care îl invităm să spună câteva cuvinte și totodată domnul viceprimar să-i înmâneze
titlul de cetățean de onoare și cheia orașului.” 

Dnul Dorin Nicșa:

”Aș vrea să mulțumesc în numele domnului Bogdan, Consiliului Local și domnului primar
pentru această minunată distincție. Totodată, aș vrea să doresc succes în realizările orașului și pe plan sportiv
promovarea echipei Corvinul în Liga a II-a. Mulțumesc.”

În continuare, domnul viceprimar înmânează domnului Nicșa Dorin placheta cu titlul de
„Cetățean de onoare”,  precum și Cheia orașului Hunedoara.

A intrat în sală domnul consilier local Florin Bolosin. Astfel, numărul consilierilor locali
prezenți este de 18.

La  punctul  2  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea  absolută).Proiect  de
hotărâre nr. 312/28.06.2022  privind criteriile pentru stabilirea ordinii de prioritate în soluţionarea cererilor de
locuinţe şi în repartizarea locuinţelor pentru tineri, destinate închirierii, în municipiul Hunedoara.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136 alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
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  -      Comisia Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 297/2022 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată).Proiect de
hotărâre nr.  316/05.07.2022  privind  aprobarea  vânzării  directe  cu  drept  de  preempțiune  a  terenului  în
suprafață de 52 mp, înscris în CF nr. 67233 Hunedoara, nr. cad. 67233, situat în Hunedoara, str. Viorele, nr.
1A, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia Comerț.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 298/2022 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 4  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect de
hotărâre nr.  317/05.07.2022 privind aprobarea închirierii  prin licitaţie publică  a  spaţiului  în suprafaţă  de
47,20 mp, respectiv biroul nr. 4, parter, din incinta clădirii Sitului Industrial „SSA Hunedoara” situată  în
municipiul Hunedoara, str. Furnalelor, nr. 2B, aparţinând domeniului public al  Municipiului Hunedoara.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 299/2022 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 5  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect de
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hotărâre nr.  323/11.07.2022  privind  aprobarea  încheierii  unui  act  adiţional  lacontractul  de  închiriere  nr.
406/522/31.08.2018, având ca obiect  închirierea terenului în suprafață  de 98 mp,   situat  în Municipiului
Hunedoara,  str.  Constantin Brâncuși,  nr.  5,  teren aparținândMunicipiului  Hunedoara, având destinația  de
grădină.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136 alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 300/2022 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 6  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect de
hotărâre nr. 324/11.07.2022 privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică a spaţiului în suprafaţă de 27,15
mp, respectiv biroul nr. 8, etaj 2, din incinta clădirii Sitului Industrial „SSA Hunedoara” situat în municipiul
Hunedoara, str. Furnalelor, nr. 2B, aparţinând domeniului public al  Municipiului Hunedoara.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136 alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -     Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 301/2022 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 7  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu  majoritatea absolută).Proiect de
hotărâre nr.  325/11.07.2022  privind  aprobarea  încheierii  unui  act  adiţional  lacontractul  de  închiriere  nr.
405/521/31.08.2018, având ca obiect  închirierea terenului în suprafață  de 93 mp,   situat  în Municipiului
Hunedoara,  str.  Constantin  Brâncuși,  nr.5,  teren  aparținândMunicipiului  Hunedoara,  având  destinația  de
grădină.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:
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 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

Întrucât nusunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 302/2022 se aprobă în unanimitate. 

La  punctul  8  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea absolută).  Proiect  de
hotărâre nr. 326/12.07.2022 privind participarea municipiului Hunedoara prin Consiliul Local al municipiului
Hunedoara  în  calitate  de  coorganizator  alături  de  Asociația  „Corvin  Savaria”  Társaság,  la  organizarea
evenimentului  „Zilele  Maghiare  din  Județul  Hunedoara”,  care  se  va  desfășura  în  municipiul  Hunedoara  în
perioada 16-18 septembrie 2022.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 303/2022 se aprobă în unanimitate. 

La  punctul  9 al  ordinii  de  zi  (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea absolută).  Proiect  de
hotărâre  nr.   327/12.07.2022  pentru   modificarea  și  completarea  art.  1  din  Hotărârea  Consiliului  Local  al
municipiului Hunedoara nr. 245/2021 privind aprobarea dării în administrare către Direcția de Asistență Socială a
municipiului Hunedoara, a unor bunuri necesare desfășurării activității.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
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  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 304/2022 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect de
hotărâre nr. 329/13.07.2022 privind prelungirea contractului de închiriere pentru unitatea locativă construită
de către Agenţia Naţională pentru Locuinţe din municipiul Hunedoara, Str. Luncii, nr. 2, blocul 7, sc. B, et. 2,
ap. 47.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136 alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 305/2022 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect de
hotărâre nr. 332/14.07.2022 privind îndreptarea erorii materiale din Anexa la Hotărârea Consiliului Local al
Municipiului  Hunedoara  nr.  277/2022  privind  aprobarea  abrogării  unor  poziţii  din  Anexa  la  Hotărârea
Consiliului Local nr. 339/2019 privind aprobarea Inventarului bunurilor imobile care alcătuiesc domeniul
privat al municipiului Hunedoara, cu completările ulterioare, precum şi completarea acesteia.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136 alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.
Hotărârea nr. 306/2022 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 12  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate absolută).Proiect de
hotărâre nr.  333/15.07.2022 privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de până  la 3.000 lei în
vederea participării  delegaţiei  municipiului  Hunedoara la  Carnavalul  Istoric „Savaria” ce va avea loc în
oraşul înfrăţit Szombathely-Ungaria, în perioada 26-28 august 2022.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Cultură.

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dna Mihaela Predică:

”Domnule Gherman, vă rog.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Mai întâi aș vrea să vă întreb de ce nu mai suntem online? Sau greșesc?”

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

”Pentru că are Covid cameramanul.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Este un răspuns care nu mă satisface.”

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

”Rămâneți nesatisfăcut. Acum ce să facem?”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Am observat că atunci când sunt subiecte sensibile, nu știu, din păcate nu pot să descifrez ce
se întâmplă aici. 3000 lei pentru această delegație. Bun. Sunt de acordcu delegațiile dar…”

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

”Până la 3000 lei.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Până la 3000 lei, ca acestea să aibă un rezultat nemijlocit pentru cetățenii Hunedoarei și
pentru Municipiul Hunedoara. Nu mergem să participăm doar la Carnaval să ne distrăm și în acest sens aș
vrea ca, am văzut acum, câți sunteți? Domnul viceprimar, șef de grup acolo, să faceți un raport când veniți.”

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

”Păi domnule consilier, se face raport de fiecare dată când merge cineva.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Raportul de unde să reiasă rezultatele sau ce ați făcut nemijlocit pentru Hunedoara și  pentru
cetățeni,  adică  să  vedem, nu ați  fost  doar la Carnaval și  la distracție și  cum spuneam, ați  încheiat  niște
contracte, nu știu, să vedem. Mulțumesc.” 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea art.2 cu vot secret.

Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter individual
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(cu privire la persoane), votul va fi secret. 
Se  ia  o  pauză  pentru  numărarea  voturilor  şi  încheierea  procesului-verbal  de  către

Secretarul  General  al  Municipiului  Hunedoara  și  președintele  de  ședință  împreună  cu  reprezentanții
fiecărui partid politic.

Procedând la numărarea buletinelor de vot cu voturile exprimate de către consilierii locali
prin  vot  secret,  pentru  aprobarea  componenței  delegaţiei  municipiului  Hunedoara  la  Carnavalul  Istoric
„Savaria” ce va avea loc în oraşul înfrăţit Szombathely-Ungaria, în perioada 26-28 august 2022, s-a constatat
faptul că cei propuși:

     Olar Cătălin-Florin – viceprimarul municipiului Hunedoara
Predică Mihaela-Alina – consilier local
Cristea Maria – consilier local
Bolosin Florin – consilier local, au obținut 17 voturi “pentru” și 1 vot ”abținere”.

În urma acestor rezultate, delegaţiamunicipiului Hunedoara la Carnavalul Istoric „Savaria” ce
va  avea  loc  în  oraşul  înfrăţit  Szombathely-Ungaria,  în  perioada  26-28  august  2022  este  compusă  din
următorii:

      Olar Cătălin-Florin – viceprimarul municipiului Hunedoara
Predică Mihaela-Alina – consilier local
Cristea Maria – consilier local

            Bolosin Florin – consilier local

Se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 307/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect de
hotărâre nr.  334/15.07.2022  privindaprobarea alocării  din bugetul  local  a  sumei  de până  la  9.000 lei,  în
vederea deplasării delegaţiei municipiului Hunedoara în orașul Varna (Bulgaria), în perioada 08-10 august
2022.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136 alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

În continuare, se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dna Mihaela Predică:
”Domnule Gherman, vă rog.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Același lucru ca și la punctul 12. Aș sugera ca pe viitor, am văzut acolo că sunt și niște elevi
premianți,  cinste  pentru  ei,  să  se  facă  distincție  între  vizitele  care  presupun  promovarea  Municipiului
Hunedoara și a Castelului, de cele care se fac pentru răsplătirea pe merit a elevilor. Mulțumesc.”

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

”Acum ați văzut acolo că  în afară  de domnul Tincu care nu este decât doctor în drept și
merge cu ei să…, sunt cei mai buni copii ai Hunedoarei. Sper că v-ați dat seama.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Dacă ați auzit ce am spus, pentru ei orice, chiar mai mult, dar să se facă distincția între
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vizitele de afaceri, adică pentru promovarea Castelului și Municipiului Hunedoara, de celelalte.”

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

”Noi ne-am gândit că la valoarea dumneavoastră, faceți distincția dumneavoastră. Da, o să
facem, în special.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 308/2022 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată).Proiect de
hotărâre nr.337/18.07.2022 privind propunerea de trecere a unui teren aflat în proprietatea Statului Român şi
în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în proprietatea privată a actualei  deţinătoare
a construcţiei.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 309/2022 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect de
hotărâre nr. 338/19.07.2022 pentru aprobarea execuţiei bugetelor secțiunii de funcționare și a secțiunii de
dezvoltare pentru trimestrul al II-lea 2022.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

În continuare, se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dna Mihaela Predică:
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”Domnule Gherman.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Vreau să remarc faptul că tot timpul când discutăm despre bugete, reiese faptul că Primăria
este incapabilă mai ales pe partea de Dezvoltare să realizeze veniturile, acestea sunt în jur de 8% și mai grav
Cheltuielile, adică nici banii care îi ai nu reușești să-i cheltuiești. După ce te-ai lăudat că faci proiecte, că ai
venit în fața cetățenilor și le-ai promis ceva, faci de 20 de ori mai puțin. Am repetat treaba asta și o să o repet
să o  înțeleagă toată lumea. Ne-am lăudat cu cel mai mare buget din România sau știu eu, din zona de Sud-
Est a Europei și când ne uităm pe cifre, vedem că nu se întâmplă așa ceva. Același lucru ca să nu mai iau
cuvântul și la punctul 17, este vorba de execuția bugetului împrumutului. Nu am fost niciodată de acord să
împrumutăm bani, ascultând sfatul domnului Primar când a spus că un oraș nu se dezvoltă pe împrumuturi,
da? Știți, că  a spus-o la televizor. Deși nu este așa, iar dacă tot ai împrumutat bani și plătești comisioane
pentru  ei,  de  ce  nu  reușești  să-i  cheltuiești?  Adică  să-i  investești,  dacă  sunt  bani  pentru  Dezvoltare.
Mulțumesc.”

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

”Da. V-am mai explicat la o ședință anterioară.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Nu stau în picioare explicațiile dumneavoastră.”

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

”Am înțeles. Nici argumentele dumneavoastră.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Din punct de vedere tehnic, argumentele mele sunt simple. Ai promis că faci ceva și faci de
20 de ori mai puțin.”

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

”Domnule consilier, dumneavoastră nu o să înțelegeți niciodată fondurile europene și pe Isus
Hristos: ”când ești cel mai mic, vei fi cel mai mare”. Dacă iei multe fonduri, absorbția o să apară mică.
Numai dacă te oprești și nu mai câștigi fonduri europene, atunci absorbția crește. Mă înțelegeți?”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Domnule viceprimar, dacă absorbția este egală, deci asta este o chestie matematică, ceea ce
spuneți dumneavoastră o să vă explic în particular. Nu se susține din punct de vedere economic.”

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

”Din păcate aici este vorba de contabilitate, nu de matematică.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Are în esență, matematică. Se lucrează cu cifre.”

Dnul secretar general Militon Dănuț Laslău:

”Aș da cuvântul doamnei director economic pentru a clarifica această situație.”

Dna Anișoara Popa – Director Economic – Primăria Municipiului Hunedoara:

”În calitate de director economic, pot să vă spun că din punct de vedere strict contabil, cifrele
sunt corecte. Din câte am discutat cu colegii de la Proiecte și de la Implementare, toate lucrările sunt în
grafic. Dacă ar fi realizări de 100%, vă dați seama că ar însemna că nu mai avem nici un proiect nou, toate ar
fi terminate.”

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:
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”Asta nu înțelege. Pentru că…..”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Cifrele știu că sunt corecte, dar….”

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

”Pentru că de șase ani se fac proiecte întruna. În fiecare an, în momentul în care ai proiecte și
cresc sumele de alocare a proiectelor, este clar că  realizarea scade. Pentru că  ea se raportează  la sumele
aferente acelor proiecte. Dar mă rog, haideți să trecem mai departe.”

Dna Anișoara Popa – Director Economic – Primăria Municipiului Hunedoara:

”Dacă ar fi 100%, ar însemna să nu mai avem nici un proiect, toate să se finalizeze.”

Dnul secretar general Militon Dănuț Laslău:

”Mai pe românește, se atrag mai multe fonduri decât se reușește să  se lucreze, grafic de
lucrări  care  este  în  desfășurare,  iar  plățile  sa  fac  în  funcție  de  graficul  de lucrări.  Totodată,  în  privința
împrumutului este normal să punem și noi cota noastră, cotă-parte care este din împrumut până la urmă, că
nu ai de la bugetul local, nu strângi  atât de multe fonduri de la bugetul local la câte fonduri am atras din
fonduri europene. Mi-am permis să completez, deși nu sunt economist, dar cred că asta este ideea. Atragem
mai mult decât se reușește să se lucreze, dar ele se vor finaliza.” 

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

”Proiectele  se  derulează  în  timp.  Dacă  acum ai  atras  10  mil.  euro,  proiectul  efectiv  în
momentul în care începi să tragi din proiectul respectiv, se trage la anul peste doi ani. Nu acum. Dar acei 10
mil. euro, se pun acum și intră în buget și au legătură cu absorbția.”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

”Am înțeles.”

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

”Eu știu că tu ai înțeles, dar domnul consilier nu a înțeles.”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

”Domnul consilier nu vede în oraș ce se face.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Da se face, dar de 10 ori mai puțin decât s-a promis.”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

”Dumneavoastră umblați pe la Bătrâna prin sat, nu pe aici prin Municipiul Hunedoara.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 310/2022  se aprobă  cu 17 voturi ”pentru”(Bolosin Florin, Borca-Lucan

Laura-Valentina, Butuc Ioan, Cristea Maria, Ilea Sorin, Muntean Petru, Olar Cătălin-Florin, Palcău

Ciprian-Ștefan,  Popa Mircea-Marcel,  Neamțiu  Ioan,  Predică  Mihaela-Alina,  Sevastru Bujor-Virgil,

Voinia  Claudiu-Sorin,  Fetica  Andrei-Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Costa  Diana-Claudia,  Popa

Sebastian-Alexandru) și 1 vot ”abținere”( Gherman Petre-Lucian).

La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată).Proiect de
hotărâre nr. 339/19.07.2022 privind vânzarea locuinței convenabile situată în Municipiul Hunedoara, Strada
Ștrandului nr. 3, bl. N, sc. A, et. 4, ap. 30, județul Hunedoara.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.
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Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136 alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 311/2022 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 17 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect de
hotărâre  nr.  340/19.07.2022  pentru  aprobarea  execuţiei  bugetului  împrumutului  intern  al  municipiului
Hunedoara  pentru trimestrul al II-lea 2022.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136 alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

În continuare, se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dna Mihaela Predică:

”Domnule Gherman.”

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

”Dar am înțeles.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Am luat cuvântul la punctul 15.”

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

”Ca la punctul 15.”

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 312/2022  se aprobă  cu 17 voturi ”pentru”(Bolosin Florin, Borca-Lucan

Laura-Valentina, Butuc Ioan, Cristea Maria, Ilea Sorin, Muntean Petru, Olar Cătălin-Florin, Palcău
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Ciprian-Ștefan,  Popa Mircea-Marcel,  Neamțiu  Ioan,  Predică  Mihaela-Alina,  Sevastru Bujor-Virgil,

Voinia  Claudiu-Sorin,  Fetica  Andrei-Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Costa  Diana-Claudia,  Popa

Sebastian-Alexandru) și 1 vot ”abținere”( Gherman Petre-Lucian).

La punctul 18 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect de
hotărâre  nr.  342/19.07.2022  pentru  îndreptarea  erorii  materiale  din  Hotărârea  Consiliului  Local  al
Municipiului Hunedoara nr.227/2022 privind aprobarea unui ajutor de minimis individual pentru majorarea
capitalului social al societăţii PRIM TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L. precum și acordarea unui mandat
special reprezentantului Municipiului  Hunedoara în Adunarea Generală  a Asociaților la Societatea PRIM
TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

În continuare, se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dna Mihaela Predică:

”Domnule Mărginean.”

Dnul Alexandru Mărginean:

”Poate pe măsură ce trece timpul înțelegi tot mai greu. Este un termen de ăsta greu, nu mi se
pare chiar în ordine, ”ajutor de minimis”. Parcă ajutorul de minimis îl dă numai Guvernul.”

Dnul secretar general Militon Dănuț Laslău:

”Ajutorul de minimis conform prevederilor legale, poate fi dat și de către autoritățile centrale
și de către autoritățile locale. După cum bine știți, în ședința de data trecută sau acum două ședințe, ați votat
un  ajutor  de  minimis  care  a  avut  inclusiv  avizul  Oficiului  Concurenței.  Acolo  s-a  strecurat  o  eroare
matematică…”

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

”Aici este doar vorba de îndreptarea unei erori materiale. Este doar o cifră care s-a greșit.”

Dnul secretar general Militon Dănuț Laslău:

”Deci  discutăm  doar  despre  o  îndreptare.  Proiectul  de  hotărâre  a  fost  votat  de  către
dumneavoastră  chiar își  produce efecte, dar pentru corectitudinea datelor la Registrul  Comerțului,  facem
această  îndreptare de eroare. Dar ajutorul  să  știți  că  poate fi  dat  de ambele autorități.  Inclusiv la Parcul
Industrial este dat ajutor de minimis. Pot să dea și autoritățile locale ajutor de minimis cu avizul Oficiului
Concurenței, bineînțeles.”

Dnul Alexandru Mărginean:

”Mulțumesc.”
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 313/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 19 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect de
hotărâre nr. 343/19.07.2022 privind aprobarea închirierii prin licitație publică a terenului în suprafață de 15
mp, parte din terenul înscris în CF nr.  65717 Hunedoara,  nr. cad. 65717, a unui spațiu (pivniță)  aferent
demisolului  clădirii  înscrise  în CF nr.  65717 Hunedoara,  nr.  cad. 65717 – C1 și  a unei  căsuțe de lemn
amplasată   în  curtea  exterioară  a  Castelului  Corvinilor,  aparținând  domeniului  public  al  Municipiului
Hunedoara.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136 alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 314/2022 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 20 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect de
hotărâre nr. 344/20.07.2022 privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenție (DALI) și
a  indicatorilor  tehnico  –  economici  pentru  obiectivul  de  investiție  „Reabilitare,  modernizare  și  dotare
Colegiul Emanuil Gojdu, Școala Generală nr.3 din municipiul Hunedoara, județul Hunedoara”.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136 alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.
Hotărârea nr. 315/2022 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 21 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect de
hotărâre nr. 345/20.07.2022 privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenție (DALI), și
a  indicatorilor  tehnico – economici  pentru obiectivul  de investiție  Reabilitare  și  modernizarea Liceului
Teoretic „Traian Lalescu” – Corp Liceu Hunedoara, județul Hunedoara”.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 316/2022 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 22 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect de
hotărâre  nr.  346/20.07.2022  privind  aprobarea  modificării  contractului  de  închiriere  nr.37/16.03.2021,
încheiat între Municipiul Hunedoara și Stoica Stela.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 317/2022 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 23 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect de
hotărâre nr. 347/20.07.2022 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 309/2020 privind aprobarea
documentației  de avizare a lucrărilor de intervenții  (DALI)  și  a indicatorilor tehnico – economici pentru
obiectivul de investiție „Amenajare spații pentru servirea mesei de prânz, săli „AfterSchool” și dotării unor
cabinete medicale la unități de învățământ primare și gimnaziale” - Modernizare Școală  Gimnazială nr. 2
Hunedoara, Corp B și construire teren de sport multifuncțional, cabinete medicale Școala Gimnazială nr. 1,
Corpuri A și B aferentă proiectului „Amenajare spații pentru servirea mesei de prânz, săli ”after school”,
reabilitare terenuri de sport, dotare cabinete stomatologice și cabinete medicale în Școala Gimnazială nr. 1 și
Școala Gimnazială nr. 2 din Municipiul Hunedoara”.

17



Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136 alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

În continuare, se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dna Mihaela Predică:

”Domnule Fetica.”

Dnul Andrei Fetica:

”Țin să  felicit acest proiect de pe ordinea de zi. Acele două  școli, mai exact fosta școală
generală nr. 11 și actuala nr. 2. Amândouă având parte de investiții în infrastructura din curte, cel puțin corpul
B arată dezolant acolo și chiar era cazul. Știu și am mai avut discuția despre accesul în curțile școlii după
program și ale copiilor, de aceea țin ca și colegii mei care se află în consiliile de administrație de la școala nr.
2, să ceară accesul și după modernizare pentru că școala nr. 2, corpul B este singura în care văd foarte des
copii care se joacă fotbal în special și să ținem cont că sunt cele mai mari două cartiere din oraș, micro 4 și
micro 5 și acolo chiar văd copiii care se joacă și să aibă acces în continuare. Mulțumesc.” 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 318/2022 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 24 al ordinii de zi  (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect de
hotărâre nr. 348/20.07.2022 privind aprobarea proiectului „Amenajare spații pentru servirea mesei de prânz,
săli ”after school”, reabilitare terenuri de sport, dotare cabinete stomatologice și cabinete medicale în Școala
Gimnazială nr. 1 și Școala Gimnazială nr. 2. din Municipiul Hunedoara” și a cheltuielilor legate de proiect.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136 alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.
Hotărârea nr. 319/2022 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 25 al ordinii de zi  (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 349/21.07.2022privind desființarea Centrului Social Multifuncțional pentru Persoane Vârstnice
din municipiul Hunedoara, precum și a serviciilor sociale Centrul Rezidențial și  Centrul de zi din cadrul
Centrului Social Multifuncțional pentru Persoane Vârstnice din municipiul Hunedoara.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

-      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

În continuare, se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dna Mihaela predică:

”Domnule Gherman, vă rog.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Domnule viceprimar, cu dumneavoastră vorbesc deși nu sunteți inițiatorul acestui proiect.
Având în vedere faptul că inițiatorul este exponentul unui partid care știm că se ocupă cu, socialist, care se
ocupă practic cu protecția socială, …”

Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar:

”Social-Democrat, nu socialist.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Bun, haideți să lăsăm nuanțele la o parte că știm despre ce este vorba.”

Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar:

”Știu că sunteți foarte nuanțat.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Și  tocmai  acest  exponent să  propună  un astfel  de proiect  în care cei  care au nevoie  de
protecție, să se spună că cei care au nevoie de protecție cheltuie bani prea mulți. La argumentația din Raport
spuneți  printre  altele  că,  întru-cât  persoanele  respective  au  înaintat  în  vârstă,  starea  lor  de  sănătate  s-a
degradat.  Păi  nu-i  normal  să  fie  așa?  Pe  măsură  ce  înaintezi  în  vârstă?Și  se  cheltuiește  mai  mult  cu
medicamente, cu întreținere. Pe de altă parte, spuneți că oamenii, având în vedere faptul că Centrul este situat
undeva în afara orașului, nu mai au mijloacele necesare să ajungă acolo. Până acum cum ajungeau? Dacă nu
mai au mijloacele necesare, Primăria se putea ocupa să le asigure transportul gratuit, da? Dacă le-ar fi păsat
de acești oameni. 

De asemenea, din câte știu s-a construit un lift nou acolo. Liftul s-a construit știind că acest
Centru se va desființa. De ce s-a mai făcut investiția aceasta? Multe întrebări rămân fără răspuns. Acum îmi
dați ce răspuns vreți, că știu cum procedați.”

Dnul secretar general Militon Dănuț Laslău:

”O să vă dau un răspuns…”

19



Dnul Petre-Lucian Gherman:

”Unde veți duce oamenii?”

Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar:

”Vă răspunde acum domnul secretar.”

Dnul secretar general Militon Dănuț Laslău:

”Dacă îmi permiteți să vă răspund. După cum bine știți, costurile la acest Centru erau undeva
la 4000 și ceva de lei. Legislația era de așa natură, că o parte din aceste costuri, adică o bună parte, cred că
60% sau 40% dacă  nu mă  înșel,  este  și   doamna directoare,  trebuia  susținută  de  către aparținători.  Ori
indiferent că este 60% sau 40% din 4000 și ceva de lei, este o sumă destul de mare. Aparținătorii dacă au un
salariu minim pe economie, nu cred că își permiteau să susțină pe acești bunici să-i susțină în Centru. Atunci
am văzut ca o soluție salvatoare, întru-cât toți acești bunici au nevoie și  de ajutor medical iar dincolo la
Unitatea Medico-Socială pot să se obțină anumite subvenții de la Guvern prin care medicamente, medici,
asistente pot fi  plătite din fonduri  de la Ministerul  Sănătății.  Pe cale  de consecință  am gândit  să  lărgim
activitatea Unității Medico – Sociale, tot dumneavoastră ați votat, aceste persoane sunt mutate la Unitatea
Medico – Socială, nu a rămas nimeni pe dinafară, unde vor plăti niște costuri aproape la jumătate față de ceea
ce se achita. Mai mult decât atât, vor avea parte de o îngrijire specializată  la Unitatea Medico – Socială,
întru-cât acolo sunt alte condiții iar în două, trei luni de zile o să vedeți că o să venim cu propunere pe masa
dumneavoastră pentru a aproba cu lărgirea activității Unității Medico – Sociale, în sensul că  o parte din
acești aparținători vor fi mutați din nou după ce va fi licențiată acea clădire. Va fi licențiată ca o Unitate
Medico – Socială. Adică, se vor face toți pașii legali. Deci pe cale de consecință și spațiu acela va fi ocupat în
continuare, doar că  vom funcționa sub o altă  titulatură  în care se vor atrage niște bani  de la  Ministerul
Sănătății  fără  a fi necesar ca persoanele,  aparținătorii  să  achite sau Municipalitatea să  achite niște sume
astronomice. Cam asta este starea de fapt. Cred că am fost destul de concludent. Dacă nu ați înțeles ceva
domnule consilier, vă stau la dispoziție. ”

Dna Mihaela predică:

”Domnule Mărginean, vă rog.”

Dnul Alexandru Mărginean:

”Întâmplător am aflat și eu că se va redeschide sub altă titulatură, sub altă autorizație acea
locație și este foarte bine, pentru că unii dintre noi ne apropiem cu pași repezi. Unii dintre voi se apropie mai
încet, să vă ajute Dumnezeu să ajungeți tot acolo că este cel mai important să fi sănătos, să ajungi bătrân. Un
bunic zicea cândva nepotului:”mă, tu vrei să fi bătrân? Nuuu. Atunci nu o să trăiești.” Din păcate, era vorba
de bunici, mi-aș fi dorit și eu să fiu bunic. Nu am reușit. Dragilor, vă felicit că o veți redeschide. Am înțeles
ideea și din ce am discutat cu persoana respectivă, se va redeschide sub o altă titulatură, sub o altă formă, mai
bine chiar. Așadar trebuie să avem grijă de bunici.”

Dnul secretar general Militon Dănuț Laslău:

”Centrul Social Multifuncțional este gândit să aibă două secții. O secție pentru dependenți,
cei care vor sta la pat și au nevoie de o îngrijire medicală mai mare vor rămâne pe Strada Ștefan cel Mare iar
ceilalți care nu vor fi dependenți și nu au nevoie de o îngrijire atât de mare, vor fi mutați din nou în aceea
locație de pe Strada Rotarilor. Cam așa este gândit și eu sper că în maxim două luni de zile, după închidere să
obținem toate  acele  avize  și  autorizări  pentru  a  ne  putea  desfășura activitatea  în  continuare  în  aceleași
condiții.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 320/2022  se aprobă  cu 17 voturi ”pentru”(Bolosin Florin, Borca-Lucan

Laura-Valentina, Butuc Ioan, Cristea Maria, Ilea Sorin, Muntean Petru, Olar Cătălin-Florin, Palcău
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Ciprian-Ștefan,  Popa Mircea-Marcel,  Neamțiu  Ioan,  Predică  Mihaela-Alina,  Sevastru Bujor-Virgil,

Voinia  Claudiu-Sorin,  Fetica  Andrei-Ionuț,  Mărginean  Alexandru,  Costa  Diana-Claudia,  Popa

Sebastian-Alexandru) și 1 vot ”abținere”( Gherman Petre-Lucian).

La punctul 26 al ordinii de zi  (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect de
hotărâre  nr.  322/11.07.2022privind aprobarea  volumului  de masă  lemnoasă  care  se  recoltează  la  nivelul
anului 2022, a modului de valorificare şi a priorităţilor privind valorificarea masei lemnoase provenite din
fondul forestier proprietatea publică a municipiului Hunedoara.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 321/2022 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 27  al ordinii de zi  (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).Proiect de
hotărâre  nr.328/13.07.2022 privind  aprobarea  Regulamentului  de  organizare  și  funcționare  a  serviciului
social ,, Serviciul de îngrijire și asistență la domiciliu”.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 322/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 28 al ordinii de zi  (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect de
hotărâre nr.354/25.07.2022 privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică a terenului în suprafață de
13.537 mp situat în loc. Peştişu Mare, judeţul Hunedoara, înscris în CF nr. 71252 Hunedoara, nr. cadastral
71252, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara şi în administrarea societăţii Parc Industrial S.R.L.
Hunedoara.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.
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Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136 alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea art.6 cu vot secret. 

Având în vedere faptul că art. 6 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter individual
(cu privire la persoane), votul va fi secret. 

Se  ia  o  pauză  pentru  numărarea  voturilor  şi  încheierea  procesului-verbal  de  către
Secretarul  General  al  Municipiului  Hunedoara  și  președintele  de  ședință  împreună  cu  reprezentanții
fiecărui partid politic.

Procedând la numărarea buletinelor de vot cu voturile exprimate de către consilierii locali
prin  vot  secret,   privind  numirea  comisiei  de  evaluare în  vederea  evaluării  ofertelor  depuse  pentru
concesionarea prin licitaţie publică,a terenului în suprafață de 13.537 mp situat în localitatea Peştişu Mare,
judeţul  Hunedoara,  înscris  în  CF nr.  71252 Hunedoara,  nr.  cadastral  71252,  aflat  în  domeniul  privat  al
municipiului  Hunedoara şi  în  administrarea societăţii  Parc  Industrial  S.R.L.  Hunedoara,  cu destinaţia  de
producţie  și/ sau prestări servicii,s-aconstatatfaptul că toți membrii comisiei au obținut 18 voturi “pentru”.

În urma acestor rezultate, comisiei de evaluare în vederea evaluării ofertelor depuse pentru
concesionarea prin licitaţie publică,a terenului în suprafață de 13.537 mp situat în localitatea Peştişu Mare,
judeţul  Hunedoara,  înscris  în  CF nr.  71252 Hunedoara,  nr.  cadastral  71252,  aflat  în  domeniul  privat  al
municipiului  Hunedoara şi  în  administrarea societăţii  Parc  Industrial  S.R.L.  Hunedoara,  cu destinaţia  de
producţie  și/ sau prestări servicii, este următoarea:
- Marinela Margareta Albu – Director Executiv – Direcția Patrimoniu - Președinte
- Sintia Roșu - şef birou -Concesiuni, închirieri, vânzări, privatizare –    membru
- Marius Leanca – Director General Parc Industrial Hunedoara SRL – membru
- Adriana Carla IțaBistrian– şef serviciu Buget, finanţe, contabilitate  –    membru
- Cosmin Adrian Herban– consilier juridic – Primăria Municipiului Hunedoara – membru
- Ramona Loredana Rădulescu– inspector – Compartiment Inventar – membru
- Ciprian ŞtefanPalcău - consilier local -membru
- Angela-Tania Drăgan -  Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru
- Cristina Marcela Pahonțu-inspector – Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare - secretar în cadrul
comisiei.

Totodată,  în urma rezultatelor  supleanții pentru  comisia de evaluareîn  vederea evaluării
ofertelor depuse la licitaţia pentru concesionarea terenului menționat anterior, sunt următorii: 
- Aurelia Anișoara Popa – Director executiv – Direcția economică -preşedinte supleant
- Carmen Nicorici – inspector Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare – membru supleant
- Gherman Liliana – economist-Parc Industrial Hunedoara SRL- membru supleant
- Adina Marincescu – Șef Serviciu – Colectare creanțe, executări silite - membru supleant
- Adriana Toma– consilier juridic – Primăria Municipiului Hunedoara - membru supleant
- Violeta Cercelaru – consilier – Compartiment Inventar - membru supleant
- SorinIlea - consilier local -membru supleant
- Robert Lucian Paliu - Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru supleant
- Axintie Simona Mihaela – inspector – Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare – secretar supleant

Se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.
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Hotărârea nr. 323/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 29  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă).  Proiect de
hotărâre nr. 330/14.07.2022 privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara a
unui preşedinte de şedinţă  pentru perioada  01.08.2022-31.10.2022.

Se dă cuvântul domnului viceprimar, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul viceprimar Cătălin Florin Olar:

 „Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia Juridică.

În continuare, se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dnul secretar general Militon Dănuț Laslău:

”Îl rugăm pe decanul de vârstă să facă propunerea.” 

Dna Mihaela predică:

„Domnule Neamțiu.”

Dnul Ioan Neamțiu:

”Doresc să propun o doamnă. Numele ei este Maria Cristea profesor, director și președintele
meu de comisie.” 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 324/2022 se aprobă în unanimitate.

La  punctul  30 al  ordinii  de  zi.   Prezentarea  Raportului  nr.  8373/12.07.2022  privind
activitatea Compartimentului Monitorizare  Persoane cu Dizabilități  și a Asistenților Personali din cadrul
Direcției de Asistență Socială a municipiului Hunedoara, pentru semestrul  I al anului 2022.

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

-      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Nu sunt înscrieri la cuvânt.

La punctul 31 al ordinii de zi. Diverse.

Nu sunt înscrieri la cuvânt.
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Dna Mihaela Predică:

„Declar ședința închisă. La revedere.”

PREŞEDINTE,                                                                          SECRETAR GENERAL,                          

Mihaela Alina Predică Militon Dănuț  Laslău 

Întocmit,
Larisa Giurca
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